

PART B PROGRAMME APPLIED FOR 报读课程

Please indicate your choice of programmes in the boxes below; "1" being your first choice.

请在以下空格按意愿填写你的课程选择, "1"为的首选。

Please refer to the Appendix for the programmes offered by the Institute / College.

有关本学院 / 学校所开办课程之详情, 请参阅附件。

	PROGRAMME NAME 课程名称	PROGRAMME CODE 课程编号	YEAR OF ENTRY 报读年级
1.	_____	_____	_____
2.	_____	_____	_____
3.	_____	_____	_____

PART C JOINT ENTRANCE EXAMINATION RESULTS 国家统一高考成绩

Joint Entrance Examination Taken Region
(Province/Autonomous Region/City)

参加高考地区(省/自治区/市) _____

Year

年份 _____

Candidate No.

考生编号 _____

Arts 文科 Science 理科 Others (please specify) 其它(请列明) _____ (Please put a "✓" in the appropriate box. 请在适当方格内加上"✓"号)

Subject 科目	Chinese 语文	English 英语	Mathematics 数学	Other Subject (please specify, e.g. Integrated Science) 其它科目 (请列明科目名称, 如综合科学)				Total Mark 高考总分数
Mark 分数								

PART D OTHER QUALIFICATIONS 其他学历

Other Public Examinations / Other Qualifications
其他公开考试 / 其他学历 [e.g. GCE / GCSE / IGCSE, IB, SAT, etc.]

Year 年份	Examination / Qualification 考试名称 / 学历	Subjects 考试科目	Grade / Level / Score 等级 / 分数

PART E TOEFL (托福试) / IELTS (雅思试) / TOEIC (多益试)

(Please "✓" one box only 请在合适的方格内加上"✓"号)

1. Attempted 曾报考

TOEFL 托福试

Year 报考年份: _____ Score 考获分数: _____

Written test 试卷试 / iBT test 电脑试 Venue 应考地点: _____

IELTS 雅思试

Year 报考年份: _____ Score 考获分数: _____ Venue 应考地点: _____

TOEIC 多益试

Year 报考年份: _____ Score 考获分数: _____ Venue 应考地点: _____

2. Will attend 即将报考

TOEFL 托福试 / IELTS 雅思试 / 多益试

Details 报考详情: Month / Year 月 / 年份: _____ Venue 应考地点: _____

PART J OTHER INFORMATION IN SUPPORT OF YOUR APPLICATION (e.g. awards) 其它相关资料 (如奖项)

PART K DISABILITY 伤健人士

Are you a person with disability / (ies)? No Yes
你是否伤健人士? 否 是

If yes, please indicate nature and degree of disability / (ies).
若是, 请注明有关性质及程度。

All applicants will be considered on an equal basis. The collection of information about the nature and degree of any disability / (ies) will be used by the Institute / College to assess the provision of facilities to assist students in their studies.
本学院 / 学校以划一准则考虑所有入学申请。在此栏填报的资料, 有助本学院 / 学校衡量提供设施协助同学学习。

PART L DECLARATION 声明

- I declare that all the information given in this form is true and complete to the best of my knowledge. I understand that provision of any false or misleading information shall lead to DISQUALIFICATION of application without notice and CANCELLATION of registration. Under such circumstances, all fees paid, if applicable, will not be refundable or transferable.
本人谨此声明在申请表内填报的资料均属正确及完备。本人明白若提供任何虚假或误导性资料, 本人的申请资格将被取消, 虽经注册, 亦属无效, 所缴费用 (如适用) 概不发还或转让他人。
- I understand that the information contained in this form will be used for processing my application for admission to Caritas Institute of Higher Education / Caritas Bianchi College of Careers.
本人明白在本表格所填报之资料, 会用于入学遴选及一切有关申请就读明爱专上学院 / 明爱白英奇专业学校课程的事宜。
- Upon completion of the admission selection:
当甄选入学过程完结:
 - I understand that personal data provided in the enrolment forms of unsuccessful candidates will be destroyed by the Institute / College.
本人明白如入学申请不被接纳, 明爱专上学院 / 明爱白英奇专业学校将销毁一切有关的个人资料。
 - I also understand that once being enrolled in a programme, the relevant information will become part of my student record and will be used for all purposes relating to my studies.
本人并明白有关资料于注册后将转作学生记录, 明爱专上学院 / 明爱白英奇专业学校会使用等记录处理一切与本人在学有关事宜。
- I acknowledge that the Institute / College reserves the right to cancel any programmes and revise the programme contents, if necessary, without prior notice.
本人明白明爱专上学院 / 明爱白英奇专业学校保留权利, 可因应情况随时更改所开办的课程及修订课程内容。

Signature of Applicant
申请人签署

Date
日期

ADDRESS LABELS 回邮地址便条

Name 姓名 _____ Address 地址 _____ _____ _____

Name 姓名 _____ Address 地址 _____ _____ _____
